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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 24. zasedání AS FSv, které se konalo dne 27.10.2010

 

Přítomni: viz. prezenční listina 
Hosté:   prof. Kohoutková, Ing. Vlasák, prof. Konvalinka, prof. Máca
 
Dr. Šibrava zahájil 24. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem.  
 
Program: 
1. Kontrola zápisu 
2. Zpráva o hospodaření za rok 2009 
3. Doplnění volební komise AS ČVUT o dva členy z naší fakulty 
4. Návrh na udělení Šolínovy medaile Ing. M. Kalouskové 
5. Různé 
 

Bod 1. Kontrola zápisu 
Zápis byl schválen beze změn.  
Podmínky pro přijetí ke studiu předloží prof. Máca na příštím zasedání senátu. 
 
Bod 2.  Projednání a schválení zprávy o hospodaření za rok 2009 
Pan tajemník shrnul hlavní body zprávy o hospodaření za rok 2009. Ekonomická komise zprávu 
projednala a navrhuje drobné ediční úpravy a sjednocení koncových bilancí hospodaření K129 a 
K127 s rozpisem na rok 2010 včetně doplnění příslušným komentářem, tak aby ve zprávě nebyly 
žádné rozpory. Prof. Konvalinka vysvětlil přečerpání finančních prostředků experimentálního 
centra. Otázky celkové koncepce financování experimentálního centra budou řešeny prof. 
Hájkem.  
AS není usnášeníschopný. Zpráva o hospodaření bude s příslušnými úpravami a doplněním 
schválena na příštím zasedání AS. 
AS žádá vedení fakulty, aby schválené veřejné dokumenty byly vystaveny na fakultních 
webových stránkách.  
 
Bod 3. Doplnění volební komise AS ČVUT o dva členy z naší fakulty 
AS po projednání s volební komisí navrhuje, aby se členy volební komise do AS ČVUT stali 
doc. Ing. Podolka a Dr. Ing. Dolejš. 
Hlasování: 
Pro: 18 |   Proti: 0 |  Zdrželi se: 0 (z 18 přítomných senátorů) 
 
Bod 4. Návrh na udělení Šolínovy medaile Ing. M. Kalouskové 
Prof. Máca předložil návrh na udělení Šolínovy medaile Ing. M. Kalouskové.  
AS není usnášeníschopný, hlasování o udělení medaile proběhne na příštím zasedání AS. 
 
Bod 5.  Různé 
Volební komise přijala dvě usnesení, která jsou vystavená na fakultních webových stránkách. 
Propagaci voleb zajistí fakultní PR oddělení. Kandidátky musí být předány do 12. 11. 2010 paní 
Martinovské (sekretářce K101). 
 
AS FSv prodiskutoval a formuloval žádost směřovanou na AS ČVUT ohledně řešení koncepce 
parkování v nové budově ČVUT. Dále žádá o celkový přehled absolutních ploch, se kterými 
v budovách ČVUT disponují jednotlivé fakulty, a to v přepočtu na jednoho studenta fakulty a 
o vypracování strategie regulace počtu přijímaných studentů. Viz. příloha k zápisu.  
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Hlasování: 
Pro: 18 |   Proti: 0 |  Zdrželi se: 0  (z 18 přítomných senátorů) 
 
Prof. Máca informoval o reakreditacích studijních programů. Obor Požární bezpečnost staveb by 
se stal součástí programu Stavební inženýrství. Dosud šlo o obor programu Rizikového 
inženýrství.  
 
AS je žádán, aby provedl rámcovou kontrolu formulářů hodnocení doktorandů. Byli jmenováni tři 
zástupci: Petr Máca, Aleš Jíra a Jiří Cajthaml. 
 
Doc. Svoboda žádá vedení fakulty, aby stavební komise byla vždy předem informována 
o stavebních záměrech a byla přizvána k jednotlivým jednáním.  
 
Ing. Vokurka požádal o představení nového PR oddělení a o způsobu financování propagace 
školy.  
 
Prof. Konvalinka informoval o prozatímních jednáních ohledně parkování v nové budově ČVUT. 
Určitě by měli být zvýhodněni studenti a zaměstnanci ČVUT. Provozovatelem garáží by mělo být 
ČVUT.  
 
Paní děkanka rekapitulovala vývoj jednání o umístění FIT.   
 
Termín příštího zasedání AS FSv ČVUT bude ve středu 24. 11. 2010 v 9:00 v B169. 
 
 
 
 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z.Pešková 


